
Protokół Nr XXXVII/21
sesji Rady Miejskiej w Słupsku w dniu 24 listopada 2021 roku

Początek sesji: godz. 859

Sala 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku, Plac Zwycięstwa 3.
1. Sprawy regulaminowe.
(czas nagrania: 0:00:54-0:18:09)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska otworzyła 37. w obecnej kadencji sesję Rady 
Miejskiej w Słupsku.
Przywitała radnych uczestniczących w obradach, a w imieniu Rady Miejskiej powitała 
Prezydenta Miasta Krystynę Danilecką-Wojewódzką, Zastępcę Prezydenta Marka 
Golińskiego, Skarbnika Miasta Annę Gajdę oraz Sekretarza Miasta Łukasza Kobusa. 
Powitała wszystkich uczestniczących w obradach, również oglądających je dzięki 
transmisji on-line.
Następnie, poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 
„kworum”.
(Obecność potwierdziło 22 radnych. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1
do niniejszego protokołu. Lista obecności pracowników samorządowych stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że jest kworum, umożliwiające 
podejmowanie prawomocnych decyzji; nieobecna jest radna Bożena Hołowienko.
Poinformowała, że funkcję sekretarza podczas obrad będzie pełnić radna Anna 
Mrowińska.
Poinformowała także, że protokół nr XXXVI sesji, która odbyła się 27 października został 
udostępniony radnym w eSesji i do chwili rozpoczęcia obrad nikt z radnych nie zgłosił 
zastrzeżeń i poprawek do jego treści, w związku z tym – na podstawie § 33. ust. 6 
Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Słupsku – protokół uważa się za przyjęty.
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała, że zawiadomienie o terminie 
sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami radni otrzymali 17 listopada 2021 roku. 
Przypomniała również, że projekty uchwał oraz inne materiały na sesję przekazywane 
były radnym na bieżąco, w miarę ich wpływania do Biura Rady Miejskiej.
(Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Informacja
o sesji dla Prezydenta Miasta stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że 18 listopada wpłynął 
wniosek Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu dotyczącego podjęcia apelu Rady Miejskiej w Słupsku.
(Ww. wniosek stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu.)
Radny Jacek Szaran w imieniu Klubu Radnych PiS odczytał treść apelu.
(Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski w imieniu Klubu Radnych Łączy 
nas Słupsk, radny Jan Lange – Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, 
radna Anna Mrowińska, radny Łukasz Jaworski)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że 23 listopada wpłynął 
wniosek Prezydenta Miasta Słupska o wprowadzenie do porządku obrad punktu 
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji
celowej z budżetu Miasta Słupska na 2021 rok Gminie Miasto Elbląg (druk nr 37/22)
(Ww. pismo wraz z projektem uchwały stanowi zał. Nr 6 do niniejszego protokołu.)
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka uzasadniła wniosek.
(Głos w dyskusji – do wystąpienia Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Wojciecha 
Gajewskiego zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych głosów 
w dyskusji nie ma i przypomniała, że zgodnie z art. 20 ust 1a ustawy o samorządzie 
gminnym rada może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady, czyli przy 12 głosach „za”.
Następnie poddała pod głosowanie wniosek Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 
Zaproponowała, aby w przypadku uwzględnienia – apel na druku nr 37/21 rozpatrywany 
był w punkcie 24A.
Wynik głosowania:
ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1.
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, 
Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder
PRZECIW (9)
Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Jan 
Lange, Anna Rożek, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Renata Stec, Artur
Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku nie 
uwzględniła wniosku.

Następnie, poddała pod głosowanie wniosek Prezydent Miasta Słupska.
Zaproponowała, aby w przypadku uwzględnienia tego wniosku – projekt uchwały 
na druku nr 37/22 rozpatrywany był w punkcie 4A. 
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
uzupełniła porządek obrad, tak więc obradować będzie zgodnie porządkiem obrad 
przesłanym w zawiadomieniu z uwzględnieniem przegłosowanej zmiany. 

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta 

Słupska w roku szkolnym 2020/2021.
3. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o podmiotach, w których wykonywana będzie 

kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna, oraz opinia Prezesa Sądu
Rejonowego w Słupsku dotycząca potrzeb w zakresie wykonywania pracy przez 
skazanych.

4. Informacje podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych.
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4A.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej
     z budżetu Miasta Słupska na 2021 rok Gminie Miasto Elbląg (druk nr 37/22)
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok oraz 

zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 rok (druk nr 37/14).

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok (druk 
nr 37/15). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok oraz 
zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 rok (druk nr 37/16). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska 
na lata 2021-2040 (druk nr 37/20).

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu zapobiegania przestępczości oraz 
ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego miasta Słupska na lata 
2022 - 2026” (druk nr 37/2). 

10.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia na obszarze rewitalizacji Miasta Słupska 
Specjalnej Strefy Rewitalizacji (druk nr 37/3).

11.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Słupska 
z organizacjami pozarządowymi na 2022 rok (druk nr 37/12).

12.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie
pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia 
od usunięcia pojazdu w 2022 roku (druk nr 37/4).

13.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonego Rozwoju Publicznego 
Transportu Zbiorowego na lata 2021-2027 dla Miasta Słupska i gmin, które zawarły 
z Miastem Słupsk porozumienie w sprawie wspólnej organizacji transportu 
publicznego (druk nr 37/5).

14.Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego 
w odniesieniu do pomników przyrody (druk nr 37/6). 

15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/594/17 Rady Miejskiej 
w Słupsku z dnia 25 października 2017 r. w sprawie przyznawania nagród 
za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie krajowym lub 
międzynarodowym oraz za osiągnięcia w działalności sportowej (druk nr 37/1).

16.Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Słupska (druk 
nr 37/7).

17.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie w Słupsku do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 
administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Słupska (druk 
nr 37/8).

18.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 
Kobylnica w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych 
(druk nr 37/9).

19.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/478/21 Rady Miejskiej 
w Słupsku z dnia 31 marca 2021 roku w sprawie planu podziału środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych w 2021 roku (druk nr 37/10).

20.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/213/11 Rady Miejskiej w Słupsku 
z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka 
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w Zespole Żłobków Miejskich w Słupsku, wysokości dodatkowych opłat za wydłużony 
wymiar opieki, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz określenie 
warunków częściowego zwolnienia od ponoszonych opłat (druk nr 37/11).

21.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego (druk nr 37/13).

22.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Słupska 
Krystyny Danileckiej-Wojewódzkiej (druk nr 37/17).

23.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/638/17 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla
radnych Rady Miejskiej w Słupsku oraz zasad zwrotu kosztów podróży przysługujących
radnym Rady Miejskiej w Słupsku (druk nr 37/18).

24.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 37/19).
25.Interpelacje i zapytania radnych.
26.Sprawy bieżące.

ad pkt 2. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o stanie realizacji zadań 
oświatowych Miasta Słupska za rok szkolny 2020/2021

(czas nagrania: 0:19:07-0:21:20)
(Ww. informacja, przekazana pismem E-VI.4424.161.2021 z dnia 27 października 2021 r. 
stanowi zał. Nr 7 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 11 
ust. 7. Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe, Prezydent Miasta Słupska 
w ustawowym terminie: 28 października 2021 roku przedstawiła Radzie Miejskiej Miasta 
Słupska informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, 
w tym o wynikach:
1) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu zawodowego, 

z uwzględnieniem działań podejmowanych przez szkoły nakierowane na kształcenie 
uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, w szkołach tych typów, których 
prowadzenie należy do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego;

2) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub właściwego mini-
stra w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, których prowadzenie należy 
do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego.

Dodała, że w tym samym dniu (28 października) przekazała ten dokument radnym do za-
poznania się.
Poinformowała, że Komisja Edukacji omawiała informację na swoim posiedzeniu i przyję-
ła do wiadomości jej treść.
(Ww. stanowisko Komisji stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionej informacji?
Po chwili stwierdziła, że głosów w dyskusji nie ma.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Prezydent Miasta 
Słupska wywiązała się z ustawowego obowiązku przedstawienia Radzie Miejskiej 
w Słupsku informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Słupska w roku 
szkolnym 2020/2021.

Ad pkt 3. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o podmiotach, w których 
wykonywana będzie kara ograniczenia wolności oraz praca 
społecznie użyteczna, oraz opinia Prezesa Sądu Rejonowego 
w Słupsku dotycząca potrzeb w zakresie wykonywania pracy przez 
skazanych. 
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(czas nagrania: 0:21:21-0:22:50)
(Ww. informacja przekazana pismem ZiSS.RZP-II.7364.1.2021 z dnia 4 listopada 2021 r. 
stanowi zał. Nr 9 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z § 3 ust. 
2 Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości w sprawie podmiotów, w których jest 
wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna z dnia 
1 czerwca 2010 r., w dniu 8 listopada 2021 r. Prezydent Miasta Słupska przedstawiła 
Radzie Miejskiej opinię Wiceprezesa Sądu Rejonowego w Słupsku dotyczącą potrzeb Sądu
Rejonowego w Słupsku w zakresie wykonywania pracy przez skazanych na 2022 rok wraz 
ze swoją informacją, dotyczącą wykazu podmiotów, w których te prace mogą być 
wykonywane.
Dodała, że dokumenty te są radnym znane od 9 listopada.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie informacji? 
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Prezydent Miasta 
Słupska wywiązała się z obowiązku przedstawienia Radzie Miejskiej corocznej opinii 
Prezesa Sądu Rejonowego o potrzebach w zakresie wykonywania pracy przez 
skazanych oraz informacji o podmiotach wyznaczonych, obowiązanych do przyjęcia 
skazanych w celu wykonywania pracy.

Ad pkt. 4. Informacje podmiotów dokonujących analizy oświadczeń 
majątkowych.

(czas nagrania: 0:22:51-0:24:26)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że przedmiotem obrad
Rady Miejskiej w Słupsku w dniu 27 października 2021 r. były informacje z analizy 
oświadczeń majątkowych, jednak po sesji, wpłynęły do Rady Miejskiej kolejne 
informacje, nadesłane: w dniu 2 listopada 2021 r. przez Naczelnika Pierwszego Urzędu 
Skarbowego w Koszalinie, w dniu 3 listopada - przez Naczelnika Urzędu Skarbowego 
w Słupsku oraz w dniu 18 listopada br. - przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pruszczu
Gdańskim.
(Ww. informacje, przekazane pismami: Naczelnika Pierwszego US w Koszalinie, znak: 
3210-SKA-2.4006. -56 -40.2021, Naczelnika US w Słupsku, znak: 2216-SKA-
3.4006.2.9.2021, oraz Naczelnika US w Pruszczu Gdańskim, znak: 2221-SKA-
3.4020.28.2021.08 stanowią zał. Nr 10, 11 i 12 do niniejszego protokołu.)
Dodała, że z informacji tych wynika, że przeprowadzone analizy nie wykazały 
nieprawidłowości wymagających podjęcia działań, o których mowa w art. 24h ust. 9 
ustawy o samorządzie gminnym, to znaczy skierowania sprawy do Centralnego Biura 
Antykorupcyjnego.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie?
Po chwili stwierdziła, że nie widzi żadnych zgłoszeń.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Naczelnik 
Pierwszego Urzędu Skarbowego w Koszalinie, Naczelnik Urzędu Skarbowego 
w Słupsku oraz Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pruszczu Gdańskim przedstawili 
Radzie Miejskiej w Słupsku informacje z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych 
za 2020 rok złożonych przez osoby do tego zobowiązane.

Ad pkt 4A. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej z budżetu Miasta Słupska na 2021 rok 
Gminie Miasto Elbląg (druk nr 37/22)
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(czas nagrania: 0:24:28-0:27:44)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 23 listopada 2021 r. przedkładające projekt uchwały 
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 6 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła i uzasadniła
projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie  udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej z budżetu Miasta Słupska na 2021 rok Gminie Miasto Elbląg.
(Uchwała Nr XXXVII/567/21 stanowi zał. Nr 13 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2021 rok oraz zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 
21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska 
na 2021 rok (druk nr 37/14).

(czas nagrania: 0:27:45-0:35:17)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 12 listopada 2021 r.,  znak: BM.RPB-III.0006.32.2021,
przedkładające  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem stanowi  zał.  Nr  14  do  niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest radnym  znany od 12 listopada br.
Poinformowała także że Komisje: Gospodarki Komunalnej, Spraw Społecznych, Edukacji 
oraz Finansów zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
(Ww. opinie stanowią zał. Nr 15, 16, 17 i 18 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Anna Gajda przedstawiła autopoprawkę do podstawy prawnej projektu 
uchwały, polegającą na aktualizacji zapisu przywołującego ustawę o finansach 
publicznych poprzez dodanie pozycji 2054, opublikowanej już po złożeniu projektu 
w Biurze Rady Miejskiej.
Następnie przedstawiła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.
Radna Anna Mrowińska poprosiła o powtórzenie uzasadnienia przedstawionego 
i omawianego na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, dotyczącego przekazania 
kwoty 1,5 mln zł do Zarządu Infrastruktury Miejskiej.
Skarbnik Miasta Anna Gajda powtórzyła uzasadnienie.
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(Głos w dyskusji nt. okresu jakiego dotyczą zobowiązania Miasta wobec Miejskiego 
Zakładu Komunikacji zabrali: radna Anna Mrowińska, Skarbnik Miasta Anna Gajda, radny
Bogusław Dobkowski.
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka udzieliła odpowiedzi.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych głosów 
w dyskusji nie ma i poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok 
oraz zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 rok.
(Uchwała Nr XXXVII/568/21 stanowi zał. Nr 19 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2021 rok (druk nr 37/15)

(czas nagrania: 0:35:18-0:37:02)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 12 listopada 2021 r.,  znak: BM.RPB-III.0006.33.2021,
przedkładające  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem stanowi  zał.  Nr  20  do  niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest radnym znany od 12 listopada br.
Poinformowała także że Komisje: Edukacji oraz Finansów zaopiniowały pozytywnie 
projekt uchwały.
(Ww. opinie stanowią zał. Nr 21 i 22 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Anna Gajda przedstawiła autopoprawkę do podstawy prawnej 
w projekcie uchwały, polegającą na aktualizacji zapisu przywołującego ustawę 
o finansach publicznych poprzez dodanie publikacji zmiany w pozycji 2054.
Następnie przedstawiła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
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Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok.
(Uchwała Nr XXXVII/569/21 stanowi zał. Nr 23 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2021 rok oraz zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 
21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska 
na 2021 rok (druk nr 37/16)

(czas nagrania: 0:37:03-0:49:31)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 12 listopada 2021 r.,  znak: BM.RPB-III.0006.34.2021,
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 24 do niniejszego pro-
tokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest radnym znany od 12 listopada br.
Poinformowała także że Komisje: Gospodarki Komunalnej, Spraw Społecznych, Edukacji 
oraz Finansów zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
(Ww. opinie stanowią zał. Nr 25, 26, 27  i 28 do niniejszego protokołu.)
Dodała,  że  w  dniu  23  listopada  Prezydent  Miasta  Słupska  wniosła  autopoprawkę
do projektu – jej treść radni otrzymali w tym samym dniu.
(Pismo  BM.RPB-III.3021.27.2021  z  23  listopada  2021  r.  wraz  z  projektem  uchwały
uwzględniającym autopoprawkę stanowi zał. Nr 29 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Anna Gajda poinformowała, że autopoprawka dotyczy podstawy prawnej
w projekcie uchwały i polega na aktualizacji zapisu przywołującego ustawę o finansach 
publicznych poprzez dodanie publikacji zmiany w pozycji 2054. 
Dodatkowo w autopoprawce wprowadza się zwiększenie w dziale 852 rozdziale 85202 
planu wydatków o kwotę 11 588 zł w związku z podjęciem przez Radę uchwały 
w zakresie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Miastu Elbląg na 
pokrycie kosztów pobytu 4 dzieci z terenu Miasta Słupska w Domu Pomocy Społecznej w 
Elblągu.
Następnie przedstawiła projekt uchwały z uwzględnieniem autopoprawki.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.
Radna Renata Stec zgłosiła wniosek o wyłączenie spod obrad wydatku dotyczącego działu
600 rozdziału 60004 - zmniejszenie planu wydatków Zarządu Infrastruktury Miejskiej 
o kwotę 10 561 458 zł. Wyraziła zdanie, że radni powinni wrócić do tego tematu 
po zakończeniu kontroli prowadzonej przez Komisję Rewizyjną. 
Głos w dyskusji nt. rozmów Prezydent Miasta z przedstawicielami PKP zabrała radna 
Renata Stec. Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Głos w dyskusji nt. wniosku radnej Renaty Stec zabrali: radny Jan Lange, radny 
Bogusław Dobkowski.
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka wniosła autopoprawkę do projektu 
uchwały, uwzględniającą wniosek radnej Renaty Stec.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby 
zabrać głos w sprawie?
Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie ma i poddała pod głosowanie projekt uchwały 
z autopoprawkami – złożonymi na piśmie i przedstawionymi przez Skarbnik Miasta, oraz 
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złożoną podczas sesji przez Prezydent Miasta, dotyczącą wykreślenia z działu 600 
w rozdziale 60004 po stronie dochodów i wydatków kwot odpowiednio: 9 059 325 zł 
i 10 561 458 zł.
Skarbnik Miasta Anna Gajda zwróciła uwagę, że po stronie dochodów 8 059 325 zł 
i 10 561 458 zł po stronie wydatków.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska potwierdziła wartości podane przez 
Skarbnik Miasta.
Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Czyż
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok 
oraz zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 rok.
(Ww. uchwała nr XXXVII/570/21 stanowi zał. Nr 30 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2021-2040 (druk nr 37/20)

(czas nagrania: 0:49:32-0:52:33)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 17 listopada 2021 r., znak: BM.RPB-III.0006.35.2021, 
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 31 do niniejszego 
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 17 listopada. 
Komisja Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 32 do niniejszego protokołu.)
Poinformowała także, że 23 listopada Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę do tego 
projektu - treść autopoprawki radni otrzymali w tym samym dniu.
(Pismo BM-II.301.15/2021 z 22 listopada 2021 r. wraz z projektem uchwały 
uwzględniającym autopoprawkę stanowi zał. Nr 33 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały: z autopoprawką, polegającą 
na zmniejszeniu w wieloletniej prognozie finansowej dochodów o kwotę 8 059 325 zł, 
zmniejszenie planu wydatków o 11 321 958 zł, w związku z wykreśleniem tej pozycji 
w uchwale podjętej na druku nr 37/16; z autopoprawką złożoną pisemnie, dotyczącą 
przede wszystkim przesunięcia w planie wydatków, w związku z podjętym zarządzeniem 
Prezydenta z dnia 19 listopada w sprawie zmian w budżecie Miasta, aktualizacji 
w związku ze zmianą uchwały i wprowadzeniem udzielenia pomocy finansowej Miastu 
Elbląg w wysokości 11 588 zł, oraz aktualizacji podstawy prawnej, i wprowadzenia 
zadania inwestycyjnego dot. przebudowy budynku Polskiej Filharmonii Sinfonia Baltica – 
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całkowita wartość zadania wynosi 500 tys. zł. Dodała, że zadanie to zostało 
uwzględnione w przedstawionym Regionalnej Izbie Obrachunkowej i Radzie Miejskiej 
zadaniu inwestycyjnym planowanym do wykonania na rok 2022, ale po to, żeby 
instytucja kultury mogła zacząć procedować już przetarg na wybór wykonawcy, zasadne 
jest ujęcie tego zadania w wieloletniej prognozie finansowej.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu?
Po chwili stwierdziła, że nie widzi żadnych zgłoszeń i poddała projekt uchwały 
z autopoprawkami pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna 
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Kazimierz Czyż, Łukasz Jaworski
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2021-2040.
(Ww. uchwała nr XXXVII/571/21 stanowi zał. Nr 34 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu zapobiegania 
przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego miasta Słupska na lata 2022 - 2026” (druk nr 37/2) 

(czas nagrania: 0:52:36-1:00:50)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 8 listopada 2021 r., znak: BiZK-I.0006.1.2021, przedkła-
dające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 35 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 9 listopada. 
Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Jerzy Janiak przedstawił 
i uzasadnił projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Spraw 
Społecznych zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 36 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Głos w dyskusji nt. tego, w czyich kompetencjach jest rozbudowa monitoringu Miasta  
oraz obsługa monitoringu zabrały radna Anna Mrowińska i Prezydent Miasta Krystyna 
Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nie ma innych głosów 
w dyskusji i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
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ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu zapobiegania 
przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego 
miasta Słupska na lata 2022 – 2026”.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/572/21 stanowi zał. Nr 37 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia na obszarze rewitalizacji Miasta
 Słupska Specjalnej Strefy Rewitalizacji (druk nr 37/3)

(czas nagrania: 1:00:53-1:05:22)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 10 listopada 2021 r., znak: ZF-II.0006.5.2021, przedkła-
dające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 38 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 12 listopada. 
Dyrektor Wydziału Zarządzania Funduszami Justyna Pluta przedstawiła i uzasadniła  
projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia stanowi zał. Nr 39 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod glosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia na obszarze rewitalizacji Miasta 
Słupska Specjalnej Strefy Rewitalizacji.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/573/21 stanowi zał. Nr 40 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Słupska
       z organizacjami pozarządowymi na 2022 rok (druk nr 37/12)

(czas nagrania: 1:05:23-1:59:26)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 9 listopada 2021 r., znak: WiP-I.0006.5.2021, przedkła-
dające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 41 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 12 listopada.
Dyrektor Wydziału Współpracy i Promocji Beata Macedońska przedstawiła i uzasadniła 
projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Spraw 
Społecznych oraz Komisja Edukacji zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 42 i Nr 43 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Radny Łukasz Jaworski zgłosił i uzasadnił wniosek o wsparcie innych klubów sportowych 
tak jak drużyny koszykówki, to jest zwiększenie planowanej kwoty w rozdziale 6. 
projektu Programu, w punkcie § 8., pkt 7.6. o 650 tys. zł z kwoty 846 tys. zł do kwoty 
1 496 tys. zł.
Udział w dyskusji na ww. temat wzięli: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata 
Chrzanowska, radny Łukasz Jaworski, radna Anna Mrowińska, Zastępca Prezydenta 
Miasta Marta Makuch, radny Jacek Szaran, radny Paweł Szewczyk, radna Renata Stec, 
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka zaproponowała, aby radny Łukasz 
Jaworski zgłosił swój wniosek jako wniosek do projektu budżetu Miasta na 2022 rok, 
który będzie rozpatrywany na sesji budżetowej.
Głos w tej części dyskusji zabrali: radny Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta Krystyna 
Danilecka-Wojewódzka, radny Jan Lange, radna Anna Mrowińska, radca prawny Renata 
Czarnecka, radny Paweł Szewczyk, radny Kamil Bierka, radny Bogusław Dobkowski.
Radna Renata Stec zgłosiła wniosek o wyłączenie z treści „Programu” propozycji kwot 
planowanych na poszczególne działania.
Radny Paweł Skowroński zaapelował do radnego Łukasza Jaworskiego, aby nie składał 
swojego wniosku do rozpatrywanego projektu uchwały, tylko do budżetu Miasta.
Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch w imieniu Prezydent Miasta wniosła 
autopoprawkę do projektu uchwały, polegającą na wykreśleniu wszystkich kwot przy 
poszczególnych konkursach i obszarach w ramach programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi.
Głos w dyskusji zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski.
Radny Jacek Szaran zgłosił wniosek, aby ogólna kwota planowana na realizację programu
została zwiększona o 650 tys. zł
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła przerwę.
Przerwa od godz. 1043 do godz. 1053

Po przerwie:
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie. 
Poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku kworum.
Po chwili stwierdziła, że wszyscy radni uczestniczący w obradach potwierdzili obecność.
(W sesji uczestniczy 22 radnych. Nieobecna: radna Bożena Hołowienko)
Radny Jacek Szaran poinformował, że nie zmienia zdania na temat zasadności środków 
dla klubów słupskich, ale mając na uwadze dyskusję nad budżetem za miesiąc, wycofał 
swój wniosek z bieżących obrad.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy są jeszcze inne 
zgłoszenia?
Radna Renata Stec poinformowała, że w związku z wniesioną przez Prezydent Miasta
autopoprawką do projektu uchwały, wycofuje swój wniosek.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zwróciła uwagę, że wniosek radnej 
został uwzględniony w autopoprawce.
Następnie poddała pod glosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
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Wynik głosowania:
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Łukasz Jaworski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Słupska 
z organizacjami pozarządowymi na 2022 rok.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/574/21 stanowi zał. Nr 44 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 
i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 
powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2022 roku (druk 
nr 37/4)

(czas nagrania: 1:59:29-2:03:14)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 10 listopada 2021 r., znak: GkiOŚ.RPT-II.0006.26.2021, 
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 45 do niniejszego pro-
tokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 12 listopada 2021 r., a 19 listopada przekazała radnym również 
materiał dodatkowy, będący wynikiem ustaleń z posiedzenia Komisji Gospodarki 
Komunalnej, zawierający porównanie stawek opłat obowiązujących w 2021 roku 
z proponowanymi na 2022 rok.
(Ww. informacja stanowi zał. Nr 46 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska 
przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zal. Nr 47 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały  pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Gajewski
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 
i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych 
w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2022 roku.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/575/21 stanowi zał. Nr 48 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonego Rozwoju 
Publicznego Transportu Zbiorowego na lata 2021-2027 dla Miasta Słupska 
i gmin, które zawarły z Miastem Słupsk porozumienie w sprawie wspólnej 
organizacji transportu publicznego (druk nr 37/5)

(czas nagrania: 2:03:17-2:39:30)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 10 listopada 2021 r., znak: GkiOŚ.RPT-II.0006.27.2021, 
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 49 do niniejszego pro-
tokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 12 listopada. Znany jest także raport z konsultacji społecznych 
dotyczących aktualizacji projektu Planu Zrównoważonego Rozwoju Publicznego 
Transportu Zbiorowego dla Miasta Słupska i gmin ościennych w latach 2021-2027.
Poinformowała także, że w tej części posiedzenia uczestniczy wykonawca 
rozpatrywanego dokumentu, pan Marcin Gromadzki, który wraz z Dyrektor Wydziału 
Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyną Guzewską przedstawi projekt 
i udzieli odpowiedzi na ewentualne pytania radnych.
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska 
przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały.
Marcin Gromadzki - Firma Marcin Gromadzki Public Transport Consulting przedstawił cele
planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego, oraz wyniki badań 
popytu słupskiej komunikacji miejskiej w odniesieniu do roku 2018.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 50 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Głos w dyskusji zabrali: radna Renata Stec, radny Wojciech Gajewski, radny Jan Lange, 
radna Anna Mrowińska, radna Małgorzata Lenart, radny Bogusław Dobkowski, Zastępca 
Prezydenta Miasta Marek Goliński.
Radny Wojciech Gajewski zapytał, jak autor dokumentu widzi możliwość uzupełnienia 
rozmieszczenia miejskich linii autobusowych na terenie gmin ościennych.
Marcin Gromadzki - Firma Marcin Gromadzki Public Transport Consulting udzielił 
odpowiedzi oraz odniósł się do wystąpień radnych.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod 
głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Jan 
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Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona 
Żurawska
PRZECIW (8)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, 
Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonego Rozwoju 
Publicznego Transportu Zbiorowego na lata 2021-2027 dla Miasta Słupska i gmin, 
które zawarły z Miastem Słupsk porozumienie w sprawie wspólnej organizacji 
transportu publicznego.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/576/21 stanowi zał. Nr 51 do niniejszego protokołu.)
Marcin Gromadzki - Firma Marcin Gromadzki Public Transport Consulting przekazał 
Przewodniczącej Rady Miejskiej pamiątkowy model autobusu Ikarus, a Prezydent Miasta 
Słupska – pamiątkowy szalik.

ad pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu 
publicznego w odniesieniu do pomników przyrody (druk nr 37/6)

(czas nagrania: 2:40:45-2:42:51)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 10 listopada 2021 r., znak: GkiOŚ.RPT-II.0006.28.2021, 
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 52 do niniejszego 
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 12 listopada.
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska 
przedstawiła projekt i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 53 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nie ma głosów w dyskusji i poddała projekt uchwały pod 
głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu 
publicznego w odniesieniu do pomników przyrody.
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(Ww. uchwała Nr XXXVII/577/21 stanowi zał. Nr 54 do niniejszego protokołu.)
ad pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/594/17 Rady 

Miejskiej w Słupsku z dnia 25 października 2017 r. w sprawie 
przyznawania nagród za osiągnięte wysokie wyniki sportowe 
we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym oraz 
za osiągnięcia w działalności sportowej (druk nr 37/1)

(czas nagrania: 2:42:54-2:47:49)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 2 listopada 2021 r., znak: PS-IV.0006.1.2021, przedkła-
dające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 55 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 2 listopada.
Poinformowała także, że w dniu 17 listopada Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę 
do projektu uchwały – jej treść radni otrzymali w tym samym dniu.
(Pismo PS-IV.006.1.2021 w ww. sprawie stanowi zal. Nr 56 do niniejszego protokołu.)
Pełnomocnik Prezydenta Miasta Słupska ds. Sportu Rafał Szymański przedstawił projekt 
uchwały z autopoprawką i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Edukacji 
zaopiniowała projekt z autopoprawką pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 57 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Głos w dyskusji zabrał radny Jan Lange.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nie ma innych głosów 
w dyskusji i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/594/17 Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 25 października 2017 r. w sprawie przyznawania nagród 
za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie krajowym 
lub międzynarodowym oraz za osiągnięcia w działalności sportowej.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/578/21 stanowi zał. Nr 58 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta 
Słupska (druk nr 37/7) 

(czas nagrania: 2:47:50-2:52:12)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 9 listopada 2021 r., znak: E-III.0006.16.2021, 
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 59 do niniejszego 
protokołu.)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 12 listopada.
Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji Bogna Winiarczyk przedstawiła projekt wraz 
z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Edukacji 
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 60 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Głos w dyskusji zabrała radna Renata Stec zapytała, czy przeniesienie zadań do MOPR 
będzie się wiązało z zatrudnieniem dodatkowych pracowników.
Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch poinformowała, że to zadanie będą 
realizować osoby zatrudnione w MOPR, pracujące przy wypłacaniu zasiłków, w miejsce 
wypłat świadczeń 500+, które mają być przeniesione do ZUS.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych głosów 
w dyskusji nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Słupska.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/579/21 stanowi zał. Nr 61 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie w Słupsku do prowadzenia postępowań i wydawania 
decyzji administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 
na terenie Miasta Słupska (druk nr 37/8)

(czas nagrania: 2:52:12-2:54:32)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 9 listopada 2021 r., znak: E-III.0006.17.2021, 
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 62 do niniejszego 
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 12 listopada.
Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji Bogna Winiarczyk przedstawiła projekt wraz 
z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Edukacji 
zaopiniowała projekt pozytywnie.
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(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 63 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie w Słupsku do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 
administracyjnych w sprawach z zakresu świadczeń pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Słupska.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/580/21 stanowi zał. Nr 64 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
z Gminą Kobylnica w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów 
katechetycznych (druk nr 37/9) 

(czas nagrania: 2:54:33-2:56:18)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 9 listopada 2021 r., znak: E-VI.0006.18.2021, 
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 65 do niniejszego 
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 12 listopada.
Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji Bogna Winiarczyk przedstawiła projekt wraz 
z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Edukacji 
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 66 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
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Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
z Gminą Kobylnica w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów 
katechetycznych.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/581/21 stanowi zał. Nr 67 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/478/21 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 31 marca 2021 roku w sprawie planu podziału 
środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2021 roku (druk nr 37/10)  

(czas nagrania: 2:56:20-2:59:27)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 9 listopada 2021 r., znak: ZiSS-VIII.0006.20.2021, 
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 68 do niniejszego 
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała,  że projekt uchwały
znany jest radnym od 12 listopada.
Dyrektor  Wydziału  Zdrowia i  Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła  projekt
wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Spraw
Społecznych oraz Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 69 i 70 do niniejszego protokołu.)
Stwierdziła, że nikt nie zgłosił się do dyskusji i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Małgorzata Lenart
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/478/21 Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 31 marca 2021 roku w sprawie planu podziału środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych w 2021 roku.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/582/21 stanowi zał. Nr 71 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/213/11 Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty
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za pobyt dziecka w Zespole Żłobków Miejskich w Słupsku, wysokości 
dodatkowych opłat za wydłużony wymiar opieki, maksymalnej wysokości 
opłaty za wyżywienie oraz określenie warunków częściowego zwolnienia 
od ponoszonych opłat (druk nr 37/11) 

(czas nagrania: 2:59:30-3:02:11)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 9 listopada 2021 r., znak: ZiSS.RZP-I.0006.21.2021, 
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 72 do niniejszego 
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 12 listopada. Projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw 
Społecznych.
(Ww. opinia Komisji stanowią zał. Nr 73 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła projekt 
wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/213/11 Rady Miejskiej 
w Słupsku z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 
dziecka w Zespole Żłobków Miejskich w Słupsku, wysokości dodatkowych opłat 
za wydłużony wymiar opieki, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 
określenie warunków częściowego zwolnienia od ponoszonych opłat.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/583/21 stanowi zał. Nr 74 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 21. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego (druk nr 37/13) 

(czas nagrania: 3:02:15-3:04:04)
(Pismo Prezydent Miasta z dnia 12 listopada 2021 r., znak: ZiSS.RPS-III.0006.19.2021, 
przedkładające projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 75 do niniejszego 
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 12 listopada i uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw 
Społecznych.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 76 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie Marcin Treder przedstawił projekt wraz 
z uzasadnieniem.
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Bożena Hołowienko
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/584/21 stanowi zał. Nr 77 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 
Słupska Krystyny Danileckiej-Wojewódzkiej (druk nr 37/17) 

(czas nagrania: 3:04:06-04:05:47)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 78 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest radnym znany od 17 listopada. 
Projekt jest konsekwencją wejścia w życie:
1) ustawy z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób 

zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw, 
nowelizującej ustawę z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych 
w zakresie ustalania wysokości i zasad wynagrodzeń pracowników samorządowych 
zatrudnionych na podstawie wyboru,

2) oraz wejścia w życie rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. 
w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych określającego maksymalne 
wynagrodzenie zasadnicze, maksymalny poziom dodatku funkcyjnego i specjalnego 
dla pracowników samorządowych zatrudnionych na podstawie wyboru.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska powiedziała, że w projekcie 
proponuje, aby Rada Miejska w Słupsku ustaliła, ze skutkiem finansowym od 1 sierpnia 
2021 r., wynagrodzenie miesięczne dla Prezydenta Miasta w wysokości 19 485 zł, w tym: 
wynagrodzenie zasadnicze 10 000,00 zł, dodatek funkcyjny 3 450,00 zł, dodatek 
specjalny, stanowiący 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego – 4 035,00 
zł, oraz dodatek stażowy - 20% wynagrodzenia zasadniczego, czyli 2.000,00 zł.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
Głos w dyskusji zabrała radna Małgorzata Lenart.
Radna Małgorzata Lenart zgłosiła wniosek, aby pensja zasadnicza Prezydent Miasta, 
która w maksymalnych widełkach może wynosić 10 770 zł, była maksymalna, 
z uwzględnieniem pochodnych tak, aby wynagrodzenie mieściło się w widełkach.
W dyskusji uczestniczyli: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, radna 
Renata Stec, Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka, radny Jan Lange – 
Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Obywatelska, radna Anna Mrowińska, radna 
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Małgorzata Lenart, radny Kazimierz Czyż, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz 
Bobrowski – Przewodniczący Klubu Radych Prawa i Sprawiedliwości.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski zawnioskował o 10 minut 
przerwy.
Głosy sprzeciwu z sali.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski wycofał wniosek.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ma być przerwa, czy 
nie.
Chór głosów z sali.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła 10-minutową przerwę.
Przerwa w godz. od 1227 do 1236.
Po przerwie:
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie.
Przypomniała, że trwa rozpatrywanie  projektu uchwały na druku nr 37/17.
Następnie przedstawiła ustną autopoprawkę, którą wniosła do projektu uchwały, 
polegającą na ustaleniu wynagrodzenia miesięcznego Prezydenta Miasta Słupska 
w wysokości 20 640,00 zł, w tym: wynagrodzenie zasadnicze 10 770,00 zł, dodatek 
funkcyjny 3 450,00 zł, dodatek specjalny 4 266,00 zł i dodatek stażowy w wysokości 20% 
wynagrodzenia zasadniczego: 2 154,00 zł.
Następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Do Przewodniczącej Rady Miejskiej podszedł Sekretarz Miasta Łukasz Kobus – rozmowa 
poza mikrofonem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła 5-minutową przerwę.
Przerwa w godz. od 1238 do 1241

Po przerwie:
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie. 
Poinformowała, że jest nieścisłość w przepisach, bowiem przy maksymalnej możliwej 
kwocie wynagrodzenia zasadniczego, 10 770,00 zł, po przeliczeniu pozostałych wartości 
wynagrodzenia, suma przekracza kwotę maksymalną.
Następnie odczytała wartości poszczególnych składników wynagrodzenia miesięcznego 
Prezydenta Miasta Słupska: wynagrodzenie zasadnicze 10 770,00 zł, dodatek funkcyjny 
2 989,00 zł, dodatek specjalny 4 127,70 zł, dodatek stażowy 2 154,00 zł – łącznie: 
20 640,00 zł.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie projekt 
uchwały z autopoprawką.
Do Przewodniczącej Rady Miejskiej podszedł Sekretarz Miasta Łukasz Kobus – rozmowa 
poza mikrofonem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zwróciła uwagę, że o głos poprosił 
jeszcze radny Jan Lange, po czym udzieliła głosu radnemu.
Radny Jan Lange powiedział, że w związku z autopoprawką wnosi o 15 minut przerwy 
i spotkanie z szefami Klubów Radnych.
Głos w dyskusji zabrali: radna Anna Mrowińska, radny Jacek Szaran, radny Kamil Bierka,
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, radny Bogusław Dobkowski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła 15 minut przerwy.
Przerwa w godz. od 1246 do godz.1302

Po przerwie:
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie.
(Nieobecni: radna Bożena Hołowienko, radny Wojciech Lewenstam, radny Łukasz 
Jaworski)
 Stwierdziła, że radnych poróżniło 555,30 zł.
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Następnie przedstawiła swoją autopoprawkę: wynagrodzenie miesięczne Prezydenta 
Miasta Słupska w wysokości 20 040,70 zł: wynagrodzenie zasadnicze 10 770,00 zł, 
dodatek funkcyjny 2 989,00 zł, dodatek specjalny stanowiący 30% wynagrodzenia 
zasadniczego i dodatku funkcyjnego 4 127,70 zł i dodatek stażowy, czyli 20% 
wynagrodzenia zasadniczego: 2 154,00 zł.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie projekt 
uchwały z autopoprawką.
Wynik głosowania:
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (13)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Ryszard 
Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (5)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Anna Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jacek Szaran, Adam Treder
NIEOBECNI (3)
Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 
Słupska Krystyny Danileckiej-Wojewódzkiej.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/585/21 stanowi zał. Nr 79 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/638/17 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie ustalenia zasad 
przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Słupsku oraz 
zasad zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym Rady Miejskiej 
w Słupsku (druk nr 37/18)  

(czas nagrania: 4:05:48-04:07:51)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 80 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest radnym znany od  17 listopada, i jest konsekwencją wejścia w życie rozporządzenia 
Rady Ministrów z dnia 27 października 2021 r. w sprawie maksymalnej wysokości diet 
przysługujących radnemu gminy.
Zwróciła uwagę, że aktualny zapis § 2. ust. 1 uchwały przywołuje rozporządzenie, które 
utraciło moc, a w projekcie uchwały wskazuje się  ogólnie na upoważnienie ustawowe 
do wydania aktu wykonawczego, czyli rozporządzenia w sprawie maksymalnej wysokości 
diet przysługujących radnemu gminy.
Dodała, że podjęcie uchwały w zaproponowanym brzmieniu zapobiegnie kolejnej 
zmianie uchwały w przypadku wydania nowego zarządzenia.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu. 
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
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Dobkowski, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna 
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (3)
Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie  zmiany uchwały Nr XLVI/638/17 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie ustalenia zasad 
przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Słupsku oraz zasad 
zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym Rady Miejskiej w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/586/21 stanowi zał. Nr 81 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 24. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 37/19) 
(czas nagrania: 4:07:53-04:11:36)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 82 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest radnym znany od 17 listopada.
Poinformowała, że w dniu 24 września 2021 r. wpłynęła do Rady Miejskiej w Słupsku 
petycja, której autor zwrócił się o ujednolicenie adresów mailowych radnych 
z rozszerzeniem wskazującym na reprezentowaną instytucję bądź miasto 
i niewykorzystywanie prywatnych kont do działalności publicznej. 
Poinformowała także, że skierowała petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 
zwróciła się do specjalistów od spraw informatycznych o informacje dotyczące 
korzystania z urzędowej poczty oraz jej zabezpieczeń. 
Poinformowała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami, Urząd Miejski w Słupsku 
posiada bezpieczny serwer pocztowy, który zapewnia prywatność danych oraz 
automatyczne kopie bezpieczeństwa. 
Dodała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku na posiedzeniu 
w dniu 16 listopada 2021 r. rozpoznała petycję i mając powyższe na względzie 
zarekomendowała Radzie jej pozytywne rozpatrzenie.
(Ww. stanowisko Komisji stanowi zał. Nr 83 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Głos w dyskusji zabrał radny Paweł Skowroński.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych głosów 
w dyskusji nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wynik głosowania:
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Bogusław Dobkowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski
PRZECIW (1)
Tadeusz Bobrowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Aldona Żurawska
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NIEOBECNI (3)
Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji.
(Ww. uchwała Nr XXXVII/587/21 stanowi zał. Nr 84 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 25. Interpelacje i zapytania radnych.
(czas nagrania: 4:11:45-04:13:38)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
teraz odczytać swoją interpelację lub zapytanie.
Radny Bogusław Dobkowski zasygnalizował, że składa pierwszy raz interpelację nie jak
wydać pieniądze, tylko jak zarobić pieniądze.
Radna Anna Mrowińska odczytała interpelację dot. współfinansowania świątecznej ilumi-
nacji przez miejskie spółki.

Ad pkt 26. Sprawy bieżące.
(czas nagrania: 4:13:39-04:13:38)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 7 paździer-
nika Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski uczestniczył we mszy świę-
tej w Sanktuarium św. Józefa, podczas której dokonany został akt zawierzenia Narodu
Polskiego i Kościoła w Polsce św. Józefowi.
Następnie przypomniała, że kolejna robocza sesja Rady Miejskiej odbędzie się w dniu
29 grudnia (środa) o godz. 900.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie?
Po chwili stwierdziła, że nie ma zgłoszeń.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że porządek obrad został
zrealizowany. 
Podziękowała  za  udział  w  obradach  i  zamknęła  37.  w  obecnej  kadencji  sesję  Rady
Miejskiej w Słupsku.
Koniec obrad: godz. 1313.
(Nagranie z sesji stanowi zał. nr 85 do niniejszego protokołu.)
Protokół sporządziła: Anna Lessnau, inspektor BRM
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